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بداخلاقی و تفرقه مانع بزرگی برای پیشرفت و ترقی است

امام جمعه بناب با بیان اینکه حضور در پای صندوقهای رأی دوام و قوام کشور است؛ گفت: بداخلاقی و تفرقه مانع

بزرگی برای پیشرفت و ترقی است و قطعاً به شئونات شهر نیز ضربه وارد میکند.
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با شکوه جمعه نماز وحدتآفرین و  باقریبنابی در خطبههای  بناب، حجتالاسلام مصطفی  از  به گزارش خبرگزاری فارس 
شهرستان بناب با اشاره به هفتم اسفند روز برگزاری انتخابات مجلس خبرگان رهبری و مجلس شورای اسلامی اظهار داشت: در

این شرایط و موقعیت جهانی شرکت در امر عظیم انتخابات فرضی واجب است و به نوعی جبهه و جهاد ملی و عقلی است.

وی با بیان اینکه حضور در پای صندوقهای رأی دوام و قوام کشور است؛ گفت: به هر کسی رأی میدهید، فرقی نمیکند، ولی
مواظب باشید به برادریها آسیب وارد نشود و حریم و حرمت همدیگر حفظ شود.

خطیب جمعه شهرستان بناب افزود: هرکس باید به فرد مورد علاقه خود رأی بدهد ولی این شهر ولایی متعلق به همه است و
هرگز این شهر سر و سامان نمییابد مگر اینکه وحدت و همدلی در جامعه بین مردم حاکم باشد.

حجت الاسلام باقریبنابی از انتخاب کاندیداها و گزینش آنها برای رأی دادن به عنوان یک نعمت بزرگ یاد کرد و از کاندیداها و
هواداران آنها خواست از صفبندیهای بچگانه پرهیز کنند.

وی تصریح کرد: در شرایط فعلی ایجاد مهر و محبت، وحدت و همدلی بین تمام آحاد جامعه مهمتر است با وجود اینکه
دیدگاههای مردم متفاوت است، ولی این تفاوت عقاید نباید منجر به اختلاف میان مؤمنین شود.

رئیس شورای فرهنگ عمومی بناب یادآور شد: در جمعه آینده هفتم اسفند ماه در سراسر کشور یک عده افرادی که صلاحیت
خود را اخذ کردهاند، به عنوان نماینده به مجلس خبرگان رهبری و مجلس شورای اسلامی راه خواهند یافت و آنهایی که رأی

نیاوردهاند باید به آنها احترام گذاشت. چرا که آنها باعث بالا رفتن مشارکت مردم در انتخابات شدهاند.

باقریبنابی با بیان اینکه آنهایی که خود را در معرض این امتحان بزرگ قرار دادهاند، بیشتر سزاوار خدمت هستند؛ گفت:
معالأسف قوانین فعلی در کشور نارسا هستند و خلاء قانونی زیادی داریم و قوانین فعلی جوابگوی مشکلات کشور نیست و باید
مسئولان این خلاء قانونی را پر کنند تا بار سنگینی متوجه شورای محترم نگهبان نباشد و کاندیداهای مجلس اینقدر فلهای ثبت

نام نکرده و اینقدر فلهای نیز کنار گذاشته نشوند.

وی تصریح کرد: خواهران و برادران، بنده به عنوان یک خدمتگزار دلسوزانه عرض میکنم بداخلاقی و تفرقه مانع بزرگی برای
پیشرفت و ترقی است و قطعاً به شئونات شهر نیز ضربه وارد میکند و اختلافات و خصومتها استعدادها را نابود میکند از این

رو رقبای انتخاباتی ضمن پرهیز از تهمت زدن و ناسزا گفتن به همدیگر از قابلیتهای خود بگویند.

امام جمعه شهرستان بناب در ادامه خطبههای نماز جمعه با اذعان به اینکه در شرایط فعلی دشمنان ما آمریکا، اسرائیل و
انگلیس هستند و هر قدر عداوت و کینه داریم باید بر سر آنها خالی کنیم؛ اظهار داشت: نباید این محله را مقابل محله دیگر و
شهری را مقابل روستایی قرار داد. چرا که همه این مردم مسلمان و اهل ولایت و عاشق اهل بیت(ع) هستند و نباید فراز و فرود

انتخابات مسائل دینی ما را زیرسئوال ببرد.

باقریبنابی افزود: هر کسی هم که رأی میآورد باید به وی ترحم و کمک کرد، زیرا نماینده منتخب نه تنها مسئولیت مردم منطقه
بلکه مسئولیت مردم 70 میلیونی کشور ایران را بر عهده گرفته است.
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امام جمعه بناب افزود: من یک طلبه هستم و کمتر روزی پیدا میشود که آرزو نکنم از این مسئولیت خطیر شانه خالی کنم و هر
چقدر تلاش کردهام مقبول واقع نشده است.
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